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Dag allen,

Bedankt voor deze toelichtin Het is inderdaad zo dat we vanuit ZJCN twee keer per week overleg hebben met de

ziekenhuizen op de 6 eilanden (Aruba, Bonaire, Curagao, Saba, Sint Eustatius en Sint Maarten). Hier komen de mogelijke
(dreigende) tekorten aan de orde. Maar dat zijn dus enkel de tekorten van de ziekenhuizen dus het beeld uit dat overleg zal niet

compleet zijn.

Gezien de staatkundige structuur, zien wij het als volgt voor ons:

e Tekorten in CN lopen mee in de afspraken die worden gemaakt omtrent de tekorten in het Europees deel van Nederland.

Eventuele concrete tekorten zal ik inbrengen bij
* Als erin de landen sprake is van een tekort, ku iertoe een bijstandsverzoek doen dat via BZK in de

crisisstructuur aan de orde komt.

« Ten aanzien van de tekorten op de eilanden zal inderdaad telkens bekeken moeten worden wat de oorzaak is, ten

behoeve van het juist beleggen van het zoeken naar een oplossing. Als er logistieke problemen aan ten grondslag liggen
bijvoorbeeld, moet de oplossing elders worden gezocht.

Met vriendelijke groet,

Programma-directie Zorg en Jeugd in Caribisch Nederland

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

minvws.nl

www.rijksoverheid.nl

van:IEEESEXEDe minvws n>
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 13:13

an: [REED SEER rminvws.>;ITE) EER e inv. >IEEE
+ La <]

i

ol

CC: 4 .

i

. 3 1

i

id > 5.1.2e

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Verzoek: bij geneesmiddelen actieplan ook aandacht voor Caribisch gebied

Collega’s,

Op het ogenblik wordt ik van diverse kanten benaderd met vragen over de tekortenproblematiek bij geneesmiddelen specifiek
voor Caribi land en de andere landen binnen het koninkrijk.
Naar ik va eb vernomen, is er direct overleg tussen de directie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland en de zorgverleners
op de eilanden. Daarbij komen ook de eventuele tekorten aan de orde.

Om de 'lijntjkes' te ordenen heb ik met [JERE foesprolen dat in beginsel vragen over tekorten in de

geneesmiddelenvoorziening bij mij aan de orde kunnen worden gesteld.
Daarbij is het van belang om onderscheid te maken tussen:
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+ tekorten die zich ook in het Europees deel van Nederland voordoen; deze tekorten worden in een OT/BT structuur

besproken, waarbij beschikbaarheid in CN en de 'overige landen' zal worden meegenomen;
+ |okatiespecifieke tekorten; hierbij zal Zorg en Jeugd Caribisch Nederland in hun overleg helder moeten maken waardoor

het specifieke tekort wordt veroorzaakt. Het zoeken naar oplossingen moet naar gelang de oorzaak worden belegd.

Voor vragen ben ik natuurlijk bereikbaar!

S6 en sterkte voor ons allen
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Ha allen,

Vanuit het BTCb (Beleidsteam crisisbeheersing) het verzoek om in jullie actieplan geneesmiddelen ook aandacht te hebben voor

Caribisch Nederland.

Groeten


